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ZÁPISNICA 
z 13. zasadnutia Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 8.8.2011 
 
Počet prítomných členov:         9 /podľa prezenčnej listiny/ 
Počet neprítomných členov:         6 
z toho ospravedlnení:          6 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie, schválenie programu 
2. Aktuálne informácie predsedu komisie, vedúcej odboru sociálnych vecí 

a zdravotníctva, lekára Košického samosprávneho kraja a predsedu výboru NR SR pre 
zdravotníctvo 

3. Správa o výsledku kontroly účtovných a finančných výkazov vo vzťahu k vykázaným 
výsledkom hospodárenia ostatných subjektov verejnej správy za rok 2010 a systému 
pôsobenia sprostredkovateľského orgánu pod riadiacim orgánom (SORO) v regióne 
(Ing. Karafová) 

4. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2011 (Ing. Karafová) 
4a Poskytnutie  návratnej   finančnej  výpomoci   Nemocnici  s  poliklinikou  sv.  Barbory  

Rožňava, a.s. (Ing. Bernát) 
5. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 

kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja       
č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov (Ing. Karafová) 

6. Schválenie dlhodobého prenájmu majetku za účelom prevádzkovania nemocníc 
s poliklinikami pre víťaza obchodnej verejnej súťaže (Ing. Schrötterová) 

7. Vyhodnotenie plnenia Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja za rok 2010 (Ing. 
Fülöp) 

8. Správa lekára samosprávneho kraja v súvislosti s riešením sťažností a podnetov 
pacientov (MUDr. Lipčák) 

9. Rôzne - podnety a poznatky členov komisie 
10. Uznesenie a záver 
 
 
 
K bodu č. 1 
Zasadnutie Zdravotnej komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie MUDr. Mária 
Grüllingová. Komisia bola uznášania schopná. Program navrhnutý v pozvánke bol doplnený 



o bod 4a pod názvom: „Poskytnutie návratnej finančnej výpomoci Nemocnici 
s poliklinikou sv. Barbory Rožňava, a.s.“ a následne bol schválený jednohlasne všetkými 
členmi komisie. Komisia ďalej rozhodla, že jednotlivé body budú prerokované v zmenenom 
poradí v závislosti od príchodu vedúcich odborov, ktorí ich budú prezentovať.  
 
 
K bodu č. 2 
MUDr. Mária Grüllingová informovala o výsledkoch jednotlivých rokovaní v súvislosti so 
vstupom strategického partnera do nemocníc v pôsobnosti KSK.  
Ing. Zuzana Jusková – vedúca odboru sociálnych vecí a zdravotníctva KSK informovala 
členov komisie o činnosti referátu zdravotníctva, o splnených úlohách ako aj o úlohách do 
ďalšieho obdobia.  
 
 
K bodu č. 3 
Uznesenie č. 22/2011 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK vziať na vedomie: Správu o výsledku 
kontroly účtovných a finančných výkazov vo vzťahu k vykázaným výsledkom hospodárenia 
ostatných subjektov verejnej správy za rok 2010 a systému pôsobenia sprostredkovateľského 
orgánu pod riadiacim orgánom (SORO) v regióne. 
Hlasovanie 
Za:  9 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu č. 4 
Uznesenie č. 23/2011 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK vziať na vedomie: Plnenie rozpočtu 
Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2011 
Hlasovanie 
Za:  9 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu č. 4a 
Uznesenie č. 24/2011 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Poskytnutie  
návratnej   finančnej  výpomoci   Nemocnici  s  poliklinikou  sv.  Barbory Rožňava, a.s. 
Hlasovanie 
Za:  9 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
 



K bodu č. 5 
Uznesenie č. 25/2011 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK vziať na vedomie: Informáciu o 
poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja v zmysle 
Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní 
dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov. 
Hlasovanie 
Za:  9 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu č. 6 
Uznesenie č. 26/2011 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: Schválenie 
dlhodobého prenájmu majetku za účelom prevádzkovania nemocníc s poliklinikami pre 
víťaza obchodnej verejnej súťaže. 
Hlasovanie 
Za:  8 
Zdržal sa: 1 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
Ing. Bernát – riaditeľ Úradu KSK a Ing. Schrötterová – vedúca odboru správy majetku 
vysvetlili členom komisie všetky podstatné náležitosti nájomnej zmluvy (najmä predmet, 
výšku a dobu nájmu).  
 
 
K bodu č. 7 
Uznesenie č. 27/2011 
Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK vziať na vedomie: Vyhodnotenie plnenia 
Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja za rok 2010. 
Hlasovanie 
Za:  9 
Zdržal sa: 0 
Proti:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu č. 8 
Ing. Zuzana Jusková prezentovala Správu lekára samosprávneho kraja v súvislosti s riešením 
sťažností a podnetov pacientov, ktorú dostali členovia komisie v písomnej podobe. Následne 
zodpovedala jednotlivé otázky členov v súvislosti s predmetnou správou.  
 
 
K bodu č. 9 
Ing. Jusková informovala členov o odpovedi ministra zdravotníctva SR na žiadosť predsedu 
KSK v súvislosti s nezazmluvnením oddelení v nemocniciach zo strany zdravotných 



poisťovní. V rámci pripravovanej koncepcie zdravotníctva v kraji sa KSK pokúsi vytvoriť 
optimálnu sieť poskytovateľov zdravotnej starostlivosti. 
MUDr. Palinský vyslovil nespokojnosť s postupom zdravotných poisťovní a navrhuje podať 
podmet do NRSR. Predsedníčka komisie v súvislosti so zrušením zmlúv zo strany poisťovní 
skonštatovala, že Zdravotná komisia v tomto smere nemá nástroje ani žiadne zákonné 
kompetencie, aby to dokázala ovplyvniť. MUDr. Sobek poznamenal, že poisťovne vychádzali 
pri rušení oddelení z noriem EÚ, z ktorých skutočne vyplýva, že v SR je na určený počet 
obyvateľov vysoký počet lôžok. Ide teda o nevyhnutnosť, o ktorej sa v odborných kruhoch 
hovorí už roky. Ako negatívum však vidí nejasné kritériá rušenia oddelení a chýbajúce 
pravidlá. Limit sa len prerozdelil na zostávajúci počet poskytovateľov zdravotnej 
starostlivosti, čím sa finančné zdroje neušetria a systém bude rovnako finančne zaťažený. 
V konečnom dôsledku lekári napriek miernemu zvýšeniu finančných objemov, odmietajú 
ošetriť ďalších pacientov. 
 
 
K bodu č. 10 
Rokovanie komisie ukončila predsedníčka Zdravotnej komisie Zastupiteľstva KSK MUDr. 
Mária Grüllingová. Zároveň sa poďakovala prítomným za účasť a všetky podnetné poznatky 
a návrhy.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
PhDr. Dringuš Peter 

tajomník komisie 
MUDr. Mária Grüllingová 

predsedníčka komisie 
 
 
 
 
 
 
 


